
Svar fra Oslo Fremskrittsparti 
Overordnet arealforvaltning  

1. FrP er opptatt av å ta vare på naturen i Oslo, og mener utviklingen av byen vår 
i stor grad foregår uten store tap av naturområder.  
2. FrP har tillit til at Oslo kommune har oversikt over naturverdiene innenfor 
kommunegrensene.   
3. FrP har tillit til at Oslo kommunes medarbeidere har tilstrekkelig kunnskap om 
arealforvaltning.  
4. -  
5. FrP sier nei til vindmøller på land, med mindre lokalbefolkningen, gjennom en 
folkeavstemning, sier ja. Vi ønsker heller å satse på kjernekraft, primært små, 
modulære reaktorer (SMR) som opptar lite areal og genererer mye energi.  
6. FrP ønsker å bidra til naturrestaurering hvor det er naturlig gjennom 
kompetansen internt i kommunen, og gjennom samarbeid med statlige aktører og 
andre.  
7. -  

 

Jordvern og matsikkerhet 
8. FrP ønsker blant annet mindre byråkrati og færre begrensninger i 
landbrukspolitikken, så de bøndene som ønsker å utvide virksomheten kan gjøre 
det. Vi ønsker også å legge til rette for at sjømatnæringen kan fortsette å vokse, 
både av hensyn til økt selvforsyning og eksport.  
9. Dette er i liten grad relevant for Oslo kommune.  
10. Oslofjorden er syk, og kraftfulle virkemidler må til for å stanse utviklingen. FrP 
ønsker blant annet en storstilt satsing på nitrogenrensing, og mener staten må ta 
en større del av denne regningen da mange kommuner har ikke økonomisk 
handlingsrom til å kunne gjøre de nødvendige investeringene.  

 

Skog/Marka  
11. FrP har tillit til statlige og kommunale medarbeideres kompetanse på dette 
området.  
12. FrP er opptatt av å ta godt vare på skogene som omkranser byen vår, men 
støtter ikke verneforslag.   
13. -   
14. -   
15. Nei.  
16. FrP er stolte av norsk skogbruk, og mener næringen har potensiale for 
ytterligere verdiskaping. Norsk Skogeierforbund har tidligere gitt skryt til FrPs 
tydelige prioriteringer av norsk skog ved forhandlinger om statsbudsjett, som blant 
annet har resultert i ekstraordinære tilskudd til skogplanting.  
17. FrP er generelt opptatt av å jobbe for mindre byråkrati, men mener samtidig 
det er positivt med et bredt kunnskapsgrunnlag ved fremtidig forvaltning av 
Marka.  

 

Verneplan for Oslos vassdrag 
18. Nei.  

 

Oslofjorden  
19. FrP er bekymret for tilstanden til Oslofjorden, og mener det bør gjøres en 
grundig analyse, samt en vurdering av hvordan stat og kommune kan samarbeide 
om finansiering av nødvendige tiltak. FrP er blant annet opptatt av økt 



nitrogenrensing rundt Oslofjorden, og mener staten må ta en større del av denne 
regningen, da kommunene i liten grad har økonomiske muskler til å kunne 
håndtere disse investeringene på egen hånd.   
20. Nei.   
21. Nei.   
22. Vi ønsker ikke et utstrakt fiskeforbud i Oslofjorden, men har lansert en rekke 
andre tiltak for å øke blant annet torskebestanden, som for eksempel økt 
utplanting av ålegress.  

 

Klima og samferdsel 
23. FrP er opptatt av å gi folk valgfrihet i hverdagen, og vil derfor legge til rette for 
bilbruk, kollektivtransport, sykkel og gange. Et konkret tiltak vi jobber for er 
etablering av lokale innfartsparkeringer, som åpner for bruk av bilen mellom hjem, 
barnehage/skole og t-banestasjon, og deretter kollektivtransport til og fra jobb.  
24. Vi er positive til nye veiprosjekter, men sier nei til ny E18 fordi prosjektet ikke 
gir større kapasitet for vanlige bilister.   
25. I motsetning til de fleste andre partier sier vi nei til både urealistiske klimamål 
og symbolske klimatiltak, og vil heller prioritere tiltak som gir reelle utslippskutt 
uten å påføre innbyggerne økte levekostnader eller begrensninger i hverdagen. 
Dette betyr blant annet at vi ønsker en videre utbygging av t-banen og et bedre 
busstilbud for å gi folk et positivt insentiv for å reise kollektivt, uten å begrense 
tilgangen til bilen. Vi er også opptatt av å bygge ut mer vannkraft, samt etablere 
modulære kjernekraftverk for økt produksjon av ren energi.  

 

Stedsidentitet 
26. FrP er opptatt av at videre utvikling av byen skjer med variert arkitektur og 
hyggelige grøntområder, men det store behovet for flere boliger betyr at 
kompliserende og fordyrende detaljkrav og byråkrati må unngås.   
27. Nei.  

 

Lokal arealforvaltning 

Park og Grøntstruktur i Nydalen 

28. FrP er for at det etableres en park i Nydalen, men sier nei til finansiering 
gjennom rekkefølgekrav.  

 

Geitmyra 

29. FrP mener oppussing av slitne skolebygg og innkjøp av nytt 
undervisningsmateriell er viktigere enn skolehager. Samtidig mener vi det er 
fornuftig med en grundig gjennomgang av situasjonen ved Geitmyra.  

  
 

Parsellhager 

30. FrP vil først og fremst prioritere arealer til bygging av primærboliger, som det 
etter åtte år med rødgrønt styre er stor mangel på.  

  
31. FrP var i utgangspunktet kritiske til kjøpet av den gamle Veterinærhøyskolen, 
da pengene heller burde blitt brukt på å pusse opp slitne skolebygg og sykehjem. 
Med kjøpet gjennomført mener FrP det nå er viktig å sikre mest mulig fornuftig 



bruk av arealene, og det vil være naturlig å tilrettelegge for mer grøntareal åpent 
for publikum.  

 

Forsterket vern av Mærradalen og fremtidig vern av Husebyjordet (Blomsterjordet) 

32. FrP er opptatt av å skape gode bomiljøer, og mener grøntarealer, lekeplasser, 
hundejorder og tilsvarende tilbud er viktige innslag i alle deler av byen. FrP har 
lokalt stemt mot gjenåpning av Mærradalsbekken fordi det vil hindre dagens bruk 
av området, som er til stor glede for store og små året rundt.  

 

Forhindre videre utbygging av Sørkedalen og arbeide for forsterket vern 

33. En viss utvikling av Sørkedalen, i tråd med kommunens plan for området, er 
positivt for å holde lokalsamfunnet i gang. FrP er videre opptatt av å få bygget 
gang- og sykkelvei i Sørkedalen, for å stanse de mange nestenulykkene som 
hvert år finner sted når gående, syklende, kjørende og rulleskigåere møtes på 
trange veier.  

 

Realisering av Fjordbyparken på Filipstad 

34. Oslo er en havneby, og FrP er opptatt av å legge til rette for at både ferger og 
cruiseskip fortsatt kan legge til sentrumsnært. Dette er et viktig bidrag til 
turistnæringens omsetning, spesielt i sommerhalvåret, som sysselsetter mange 
mennesker og bidrar til mye aktivitet i byen vår. Ellers er FrP opptatt av at 
utviklingen av Filipstad-området må komme i gang, og ønsker en blanding av 
boliger, næring og maritim virksomhet, samt et nytt konserthus finansiert med 
private midler.  

  
 

 


